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انعکاس اخبار ورزش ایران
5 منهای فوتبال

احمد امین زاده:

همچنان کشاورزی می کنم

ملی پــوش وزنه بــرداری ایــران بــا بیان اینکــه همچنان روی زمین کشــاورزی 
کار می کنــد، گفــت: ایــن موضــوع شــرایط را بــرای مــن ســخت می کنــد امــا 
چــاره ای جــز همیــن کار بــرای گــذران زندگــی نــدارم. حقوقی کــه از تیم ملی 
دریافــت می کنــم بــه صورتــی اســت که حتــی جوابگــوی خریــد مکمل های 
مــن هــم نیســت. از مســئولان انتظــار دارم در رونــد حــل مشــکل اشــتغال 

من ســرعت ببخشــند.
 

افشین داوری:

عکس کیهانی را من برنداشتم

سرپرســت فدراســیون دوومیدانــی در واکنــش بــه برداشــتن عکــس مجید 
کیهانی از دیوار گفت: من این عکس را برنداشتم و امکان ندارد چنین کاری 
کنــم. زمانــی که رئیس فدراســیون بودم خــودم این موضوع را بــاب کردم تا 
عکــس رؤســای فدراســیون ها را بر دیــوار نصب کنیم. نمی دانیم چه کســی 
شــیطنت کرده و وقتی ما نبودیم عکس را برداشــته و بدون هماهنگی این 

اتفاق افتاده اســت.

علیرضا زارع:

انگیزه بالایی برای موفقیت در المپیک پاریس دارم

دارنــده دو مــدال طلای بازی های پاراآســیایی در خصوص اینکــه در بازی های 
پاراآســیایی هانگــژو دو مــدال طــلا بــرای ایــران بــه ارمغــان آورد و می توانــد در 
بازی هــای المپیــک ۲۰۲۴ پاریــس هــم بــه مدال برســد، گفت: خدا را شــکر در 
اولیــن دوره حضــورم در مســابقات پارادوومیدانی بازی های آســیایی موفق به 
کسب مدال های طلا در مسابقات دوی ۱۰۰ متر و ۲۰۰ متر شدم. رکورد آسیا را 
ارتقا دادم و انگیزه بسیار خوبی برای بازی های پارالمپیک ۲۰۲۴ پاریس گرفتم.

ساخت این مجموعه 
برای ایران حائز 

اهمیت است، زیرا 
رئیس جمهوری ایران 

دستور ساخت این 
مجموعه بین المللی 
را صادر کرده  است. 

مردم ما بسیار 
خوشحالند که قرار 

است ساخت این 
مجموعه شروع 

شود. در مدت زمانی 
که داریم، امیدواریم 

بتوانیم آن را به 
مرحله بهره برداری 

برسانیم. بر این 
اساس باید بتوانیم 

گزارش های لازم را 
به رئیس جمهوری و 
مردم ایران  برسانیم

خبر خوش دبیرکل کمیته 
ملی المپیک

مناف هاشمی: 
طلایی های المپیک 

حقوق 200 میلیونی 
می گیرند

دبیــرکل کمیته ملــی المپیک بعد 
از جلســه هیــأت اجرایــی کمیتــه 
ملــی المپیــک بــا خبرهــای خوش 
در جمــع خبرنــگاران حاضــر شــد: 
»برنامــه دیروز شــهرداری و تقدیر 
از مــدال آوران بابت تفاهمنامه ای 
بــود که کمیته با شــهرداری تهران 
داشــت و امیدواریــم این حمایت 
را در المپیــک پاریس هم داشــته 
باشــیم. قســمتی از نقدینگــی و 
زیر ســاخت ها را نیــز شــهرداری 
بــه صــورت مجانــی در نظــر گرفته 
یــک نقطــه عطــف  اســت کــه 

اســت.«
او بــر حمایــت ورزشــکاران هــم 
تأکیــد کرد: »ورزشــکاران در حوزه 
مالــی، اشــتغال و مســکن بایــد 
حمایــت شــوند  و امیــدوارم ســایر 
اســتان ها نیــز حمایــت کننــد و 
ورزشــکاران ایــن انتظــار را دارنــد. 
مــا هم در ســطح ملی در تلاشــیم 
بجــز شــهرداری تهــران در ســایر 
حوزه هــا دســتگاه ها ورود کننــد 
و ایــن یکــی از دســتور کارهای 
کمیســیون اقتصــادی در کمیتــه 

ملــی المپیــک اســت.«
دبیــرکل کمیتــه ملــی المپیــک 
کــه از جلســه هیــأت اجرایــی بــا 
دســت پــر و خبرهای خــوش آمده 
بود،گفــت: »در جلســه هیــأت 
اجرایــی ادامــه مباحــث جلســه 
قبــل و آسیب شناســی بازی هــای 
آســیایی و ارزیابی هــا را داشــتیم. 
گزارشــی را رئیــس و بنــده در 
خصوص برنامه حمایتی کمیته از 
رشــته های ورزشــی و ورزشکارانی 
کــه قــرار اســت در المپیک حاضر 
شــوند، ارائه شــد. این ورزشکاران 
ارزیابــی و آنالیــز می شــوند و بــر 
همان اســاس در قالب یک بسته 
حقوق در نظر گرفته شــده اســت . 
بعــد از شناســایی ورزشــکار، یــک 
عــددی بــه عنــوان حقــوق پایــه 
برای آنها که شــانس مــدال دارند، 
در نظــر گرفتــه می شــود؛ یــک 
شــاخص کمک هزینــه جایــگاه 
مدالــی فــرد اســت. مثــلاً اگــر قبلاً 
طــلا بوده، عــدد 30 تا 40 میلیونی 
در نظــر گرفتــه می شــود. پــاداش 
مــدال آوری در رویدادهــای مــورد 
تأیید کمیته هم اضافه می شــود. 
شــرکت در ســنجش آکادمــی هم 
معیار اســت و با بررســی تغییرات، 
اگر مثبت باشــد اضافه می شود و 
اگر منفی، حقوق کمتر می شود.«

او از حقــوق ماهیانــه هــم گفــت: 
»اینهــا بــرای آمادگــی ورزشــکار تــا 
المپیــک اســت. در نهایــت هــم 
شــاخص رفتاری ورزشکار در نظر 
گرفتــه می شــود. بــرای طــلا اگــر 
یــک ورزشــکار همــه شــاخص ها 
را داشــته باشــد عدد قابل توجه و 
حــدود 200 میلیــون تومان تعیین 
شــده کــه پرداخــت از مــاه آینــده 
شــروع می شــود. البته پیش بینی 
مــا بــرای مــدال طلا شــاید کمتر از 
انگشــتان دســت باشــد و در واقع 
مجمــوع هــم عــدد قابــل توجهــی 
نیســت. بــرای ســرمربی هــم 80 
درصــد این مبلغ نهایی می شــود. 
این میزان به نســبت ارزش مدال 
کاهــش می یابــد و برای ورزشــکار 
برنــزی 60 میلیــون خواهــد بــود. 
حقــوق پایه بــرای ورزشــکارانی که 
سهمیه گرفتند 15 میلیون تومان 
اســت. دســت مــا در کمیتــه ملی 
المپیــک بــاز اســت و در مجمــوع 
ایــن حقوق بیــن 60 تا 200 میلیون 

تومــان می شــود.«
بــه گفته هاشــمی رنــگ مدال هم 
حقــوق را بیشــتر می کنــد: »در 
کنــار ایــن موضــوع ســرانه اردویی 
ورزشــکاران، ســفر و اعزام ها را نیز 
مــورد توجــه قــرار می دهیــم. ایــن 
اختیــار بــه کمیتــه ملــی المپیــک 
داده شــده تــا به صــورت هدفمند 
برنامــه را پیــش ببــرد. اگــر فــرد 
در نتیجــه نهایــی المپیــک مــدال 
بالاتــری از پیش بینــی رنــگ مدال 
داشــته باشــد، مابــه تفــاوت آن 

پرداخــت می شــود.«

مراســم امضــای تفاهمنامــه همــکاری، 
مشــاوره طراحــی و ســاخت مجموعــه 
ورزشــی فرهنگــی بــا مشــارکت شــرکت 
چینی IPPR، با حضور کیومرث هاشمی 
ســیدمحمد  جوانــان،  و  ورزش  وزیــر 
پولادگــر معــاون قهرمانــی وزارت ورزش، 
ســیدمحمد اســبقیان مدیــرکل حــوزه 

وزارتی و طرفین چینی برگزار شد.
در ایــن مراســم کــه مدیرعامــل شــرکت 
داشــت،  حضــور  آن  در  نیــز  چینــی 
تفاهمنامه همکاری بین شرکت توسعه 
و نگهداری اماکن ورزشی ایران و شرکت 
مذکــور در زمینــه مشــاوره در طراحــی و 
ســاخت مجموعه ورزشــی و فرهنگی در 

پایتخت به امضا  رسید.
کیومــرث هاشــمی وزیــر ورزش و جوانان 
با ابراز خرسندی از حضور طرفین چینی 
بــه منظــور امضــای تفاهمنامــه جهــت 
ســاخت ورزشگاه جدید در تهران، اظهار 
داشــت: به امید خدا بــا توان داخلی این 

تفاهمنامــه به امضا می رســد و در ادامه 
وارد روند ساخت مجموعه خواهیم شد؛ 
مجموعه ای که بتواند تمام خواسته های 
رویدادهــای  برگــزاری  زمینــه  در  را  مــا 
بین المللــی در همــه رشــته های ورزشــی 
پاســخگو باشــد. البته این خواسته ها در 
جلســه ای که ماه گذشته داشتیم، مورد 

بحث قرار گرفت.
وی افــزود: ســاخت ایــن مجموعــه بــرای 
ایــران حائــز اهمیــت اســت، زیــرا رئیس 
جمهــوری ایــران دســتور ســاخت ایــن 
مجموعه بین المللی را صادر کرده  است. 
مردم ما بسیار خوشحالند که قرار است 
ســاخت ایــن مجموعه شــروع شــود. در 
مدت زمانی که داریم، امیدواریم بتوانیم 
آن را بــه مرحله بهره برداری برســانیم. بر 
ایــن اســاس بایــد بتوانیــم گزارش هــای 
لازم را بــه رئیــس جمهــوری و مردم ایران  

برسانیم.
 

مدیرعامل شرکت IPPR: باعث 
افتخار است که در این پروژه با 

ایران همکاری خواهیم کرد
شــن گان مدیرعامل شــرکت IPPR بعد 
از امضــای تفاهمنامــه با ابراز خرســندی 
از حضور در ایران گفت: از طرف شــرکت 

IPPR افتخــار حضــور در ایــن جلســه را 
دارم. ایــن یــک شــرکت دولتــی دارای 
پــروژه در بیــش از 100 کشــور جهــان در 6 
قاره اســت. شــرکت IPPR در حوزه های 
ورزش، پروژه هــای ورزشــی و بین المللــی 
بســیاری اجــرا کــرده کــه از آن جملــه 
می تــوان به مجموعه ورزشــگاه المپیک 
پکن، مجموعه المپیک زمســتانی پکن، 
مجموعه ورز شی چنگ دو برای مسابقات 
دانشگاهی سال 2021 و ورزشگاه هانگژو 
برای بازی های آســیایی 2020 اشاره کرد. 
ایــن شــرکت مجموعــه ورزشــی شــهر 
تاشــکند بــرای المپیــک جوانــان را آماده 
می کنــد. ایــن شــرکت بــا بیــش از 3500 
نفر پرسنل در اجرای پروژه ها و مدیریت 
پروژه اقدام می کند. باعث افتخار اســت 
که در این پروژه بسیار استراتژیک با ایران 

همکاری خواهیم  کرد.
وی افزود: باعث افتخار ماست که طرف 
ایرانی به ما اطمینان کرده و این اطمینان 
از طــرف چینــی نیــز وجــود دارد. بــه طور 
قطع شرکت در طول اجرای پروژه از توان 
داخلی برای کمک در طراحی و ســاخت 
اســتفاده خواهد کرد. تا به حال شــرکت 
IPPR بخشی از کارهای زودهنگام را در 
خصوص این پروژه انجام داده که شامل 

مطالعات زمین شناسی منطقه مورد نظر 
پــروژه اســت. ضمــن اینکــه درخصوص 
برنامه ریــزی طراحی پروژه هم اقداماتی 
انجام داده ایم. درخصوص طراحی پروژه 
تأکید ما بر استفاده از تکنولوژی های برتر 
و سبز است. به طور قطع شرکت از توان 
پیمانکاران داخلی و نیز انعکاس فرهنگ 
ایران در این پروژه استفاده خواهد کرد. 
در اجرای پروژه مفتخریم که از همراهی 
و اعتماد وزارت ورزش و جوانان استفاده  

کنیم.
 

مدیرعامل شرکت توسعه: 
پیش بینی ما ساخت فاز اول در 

۲۴ ماه است
مهیــار عســگریان مدیرعامــل شــرکت 
توســعه نیــز گفــت: تفاهمنامه ســاخت 
بزرگ ترین مجموعه فرهنگی و ورزشی را 
داشتیم. ساخت این مجموعه به دستور 
رئیــس جمهــور اســتارت خــورد. برنامــه 
ســاخت ایــن مجموعــه نشــان از توجــه، 
اعتقــاد و اهمیــت دولــت مردمــی دکتــر 
رئیســی و وزیــر ورزش بــه حــوزه ورزش، 
سلامت روح افراد و جوانان دارد. پروسه 
و فرایند انتخاب مشاور این پروژه از بین 
دهها درخواســت شرکت صورت گرفت 

و درنهایــت در کارگروه شــرکت توســعه، 
شــرکت IPPR بــه عنــوان شــرکت برتــر 
انتخاب شــد. مجموعه فرهنگی ورزشی 
شهر جدید در فضایی حدود 370 هکتار 
در 2 فاز اجرا خواهد شــد. این مجموعه 
قابلیــت میزبانــی از تمــام رویدادهــای 
بین المللی و اســتاندارد و جهانی را دارد. 
جا دارد ضمن تشکر از رئیسی و هاشمی 
بــه مــردم ایــران و جامعــه ورزش تبریک 
بگویــم چون بــا اجرای این طرح در آینده 
می توانیــم میزبــان رویدادهــای بــزرگ 
جهانــی باشــیم. بازی هــای الکترونیــک، 
توپــی و یخــی هــم قابلیــت برگــزاری در 
ایــن مجموعه را خواهند داشــت. در فاز 
طراحی و مشــاوره، شــرکت IPPR کمک 
خواهــد کــرد و در حــوزه ســاخت اولویت 
شــرکت توســعه اســتفاده از ظرفیــت 
شرکت های داخلی برای ساخت خواهد 
بود. بعد از اینکه فاز مطالعاتی تکمیل و 
گزارش آن مشــخص شــود، مدت زمان 
ســاخت پــروژه مشــخص خواهــد شــد. 
پیش بینی ما ساخت فاز اول در مدت 24 
مــاه اســت. هزینه آن از محــل تعاملاتی 
که با کشور چین داریم، تأمین می شود. 
ضمــن اینکــه از ظرفیــت شــرکت های 

داخلی هم قرار است استفاده کنیم.

 zگزارش

آرش عبدی
روزنامه نگار
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هاشمی: ساخت مجموعه ورزشی برای 
ایران حائز اهمیت است


